

Symbol of Credit in Director CPD
董事持續專業進修嘉許標誌



Focusing on the fostering of the long-term success of companies and professional development for directors, The Hong Kong Institute of Directors (“HKIoD”) is pleased to launch the “Symbol of Credit in Director CPD” (“the Symbol”).

香港董事學會（HKIoD）的宗旨是促進所有公司的持久成就及推動董事持續專業進修；為達成使命，學會欣然推出「董事持續專業進修嘉許標誌」（下稱“標誌”）。

Objectives of introducing the Symbol:

- Recognising companies that have completed a Board Training Programme of HKIoD and fulfilled the necessary requirement.
- Promoting Continuing Professional Development (“CPD”) for directors to strengthen board competence in the responsibilities of corporate governance.
- Encouraging the pursuit of CPD by directors.
- Promoting awareness among the public of the significance of director CPD.

推出「標誌」目的如下：

- 表揚完成學會「董事會培訓課程」並達到相關要求的公司。
- 推廣董事的持續專業進修，增強董事會勝任能力，以履行企業管治責任。
- 鼓勵董事進行持續專業進修。
- 提升公眾對公司董事持續專業進修重要性的意識。

Qualifying for the Symbol:

A company having engaged HKIoD in a Board Training Programme and fulfilled the necessary requirement for a prescribed time within a year will be granted the Symbol for application in the company’s corporate and promotional materials such as Annual Report, website and any other corporate collateral.

獲頒標誌資格：

公司如在規定年份內曾參與學會的「董事會培訓課程」、並達到所需的時數要求將獲頒發嘉許標誌。該公司可於公司的推廣材料(如:年報、網站及其他企業文案等)上，加入相關的標誌圖案。

For inquiry of the “Symbol of Credit in Director CPD”, or HKIoD Board Training Programme, please contact our training department at 2889-9986 or email to training@hkiod.com.

如果您對「董事持續專業進修嘉許標誌」，或香港董事學會「董事會培訓課程」有任何詢問，請隨時與我們的培訓部聯繫，電話2889-9986或電郵至training@hkiod.com。

Training For Director • By Directors 由董事設計 • 為董事而設的培訓

HKIoD Board Training for Companies

香港董事學會 董事會培訓課程

I. Board Culture, Practice & Development
董事會文化、常規與發展

III. Rules & Regulations
規則與規管

II. Strategic Direction
策略性領導

IV. Risk Management &
Related Issues
風險管理及相關課程

Symbol of Credit in Director CPD
董事持續專業進修嘉許標誌



H K I o D
持續進修 2015
Director CPD

Interested parties please contact our training department at 2889 9986 or email training@hkiod.com.
有興趣者請致電 2889 9986 或電郵 training@hkiod.com 聯絡本會培訓部。

HKIoD Diplomas and Certificates

香港董事學會 文憑及證書課程

Professional Diplomas

- Professional Diploma in Company Direction
- Professional Diploma in Corporate Governance & Directorship
(for listed & to-be-listed companies)
- Professional Diploma in SME Directorship

Certificates

- Certificate on the Role of a Listed Company Director
- Certificate on the Role of an Independent Non-Executive Director
- Certificate on Finance Core for Directors

專業文憑

- 公司董事文憑
- 公司管治及董事專業文憑
(為上市公司及即將上市公司而設)
- 中小企董事專業文憑

證書

- 上市公司董事職能證書
- 獨立非執行董事職能證書
- 董事財政核心課程證書